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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   34/2023

ΑΠΟΦΑΣΗ   427/2023

Στην Καλαμάτα σήμερα την 27η Οκτωβρίου 2023, ημέρα Παρασκευή και ώρα 13:00, 
συνέρχεται στην 34η/2023 συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, που 
πραγματοποιείται στην αίθουσα συνεδριάσεων, στο Δημοτικό  Κατάστημα  της  οδού Αθηνών 
99 (ισόγειο Α’ κτιρίου), μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 111189/23-10-2023 πρόσκληση του κ. 
Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο. 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση ο κ. Μαρινάκης Σαράντος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ.              
1) Ζαφειρόπουλος Ιωάννης (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 427 απόφαση) και 2) Φάβας 
Γεώργιος.

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Αγγελής Αναστάσιος,    
2) Κοσμόπουλος Βασίλειος, 3) Λιάππας Λεωνίδας, 4) Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος,          
5) Μπασακίδης Νικόλαος και 6) Τζαμουράνης Βασίλειος.

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής          
κ.κ. Δρούγας Παντελής, Κανάκης Βασίλειος, Σωφρονάς Γεώργιος και Σκοπετέας Αναστάσιος, 
οι οποίοι συμμετέχουν στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τα τακτικά μέλη κ.κ. 
Μπασακίδη Νικόλαο, Κοσμόπουλο Βασίλειο, Τζαμουράνη Βασίλειο και Αγγελή Αναστάσιο, 
αντίστοιχα.   

Επίσης, στη συνεδρίαση κλήθηκε  ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 
Καλαμάτας κ. Λύρας Παναγιώτης, επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχει θέμα που αφορά 
στην εν λόγω Δημοτική Κοινότητα, ο οποίος δεν παραβρίσκεται.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
με τίτλο:

Επί  των 1ου και 2ου πρακτικών της επιτροπής διεξαγωγής ανοικτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού 
για «Υπηρεσίες ηχητικών-φωτιστικών και χειρισμού αυτών, για την κάλυψη των πολιτιστικών 

εκδηλώσεων έτους 2024». 

Το με αριθμ. πρωτ. 109841/18-10-2023 έγγραφο του Τμήματος Προμηθειών και Αποθήκης 
και τα διαβιβαζόμενα με αυτό,  συνημμένα στο με αριθμ. 109523/18-10-2023 έγγραφο της εν 
λόγω Επιτροπής,  1ο  και 2ο  πρακτικά   της επιτροπής διεξαγωγής του εν λόγω διαγωνισμού, 
τα οποία ήταν στο φάκελο του θέματος και είχαν αποσταλεί στα Μέλη της Οικονομικής 
Επιτροπής προς ενημέρωση, έχουν αναλυτικά ως εξής:

ΘΕΜΑ: Διαβίβαση πρακτικών.

Σας διαβιβάζουμε τα υπ’ αρίθμ. 1 & 2 πρακτικά της Επιτροπής για την διεξαγωγή του ανοικτού 
ηλεκτρονικού διαγωνισμού για «Υπηρεσίες ηχητικών φωτιστικών και χειρισμού αυτών, για την 
κάλυψη των πολιτιστικών εκδηλώσεων έτους 2024».

Ο Αντιδήμαρχος Οικονομικών και
Αξιοποίησης Δημοτικής Περιουσίας

Σαράντος Μαρινάκης
 

1ο ΠΡΑΚΤΙΚΟ
ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΩΝ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ- ΤΕΧΝΙΚΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΑΣ

Στην Καλαμάτα σήμερα την 20 Σεπτεμβρίου 2023, ημέρα Τετάρτη και ώρα 10:00 π.μ. συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση στο Δημαρχείο Καλαμάτας, Αθηνών 99, Τ.Κ. 24134, η επιτροπή διενέργειας 
διαγωνισμού του άρθρου 221 παρ.1 του Ν.4412/2016, η οποία συγκροτήθηκε με την υπ’ αριθμόν 
354/2023 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, προκειμένου να προβεί στην ηλεκτρονική 
αποσφράγιση και αξιολόγηση των προσφορών που κατατέθηκαν στο πλαίσιο διενέργειας του 
ανοικτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού για την υπηρεσία «Υπηρεσίες ηχητικών-φωτιστικών και 
χειρισμού αυτών, για την κάλυψη των πολιτιστικών εκδηλώσεων έτους 2024» (Αριθμ. Διακήρυξης 
90535/2023), η οποία έλαβε τον υπ΄ αριθ. 217167 αριθμό συστήματος ΕΣΗΔΗΣ, δημοσιεύθηκε 
νομίμως και αναρτήθηκε στο Κεντρικό Ηλεκτρονικό Μητρώο Δημοσίων Συμβάσεων, λαμβάνοντας 
ΑΔΑΜ 23PROC013307648.

Στη συνεδρίαση της επιτροπής ήταν παρόντες:

1) Φράγκος Βασίλειος
2) Πουλοπούλου Μαρία
3) Καλογεράς Αθανάσιος

Η καταληκτική ημερομηνία υποβολής των προσφορών ήταν σύμφωνα με τη διακήρυξη η 
12/09/2023 και η ημερομηνία ηλεκτρονικής αποσφράγισης των προσφορών η 19/09/2023 και ώρα 
11:45 π.μ.
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1. Προκειμένου να προβεί στην ηλεκτρονική αποσφράγιση των προσφορών, η Επιτροπή συνδέθηκε 
στο ΕΣΗΔΗΣ με τα διαπιστευτήρια της (όνομα χρήστη και κρυφό προσωπικό κωδικό πρόσβασης), 
επέλεξε τον ηλεκτρονικό διαγωνισμό 217167 και διαπίστωσε αφενός ότι ο διαγωνισμός ήταν 
χαρακτηρισμένος από το σύστημα ως «κλειδωμένος» και αφετέρου ότι είχαν υποβληθεί 
εμπρόθεσμα στο διαγωνισμό προσφορές.

Η Επιτροπή επισημαίνει ότι μέχρι το στάδιο αυτό της διαδικασίας δεν ήταν δυνατή η πρόσβαση στο 
περιεχόμενό των προσφορών. 

2. Στη συνέχεια τα μέλη της Επιτροπής που διαθέτουν τους απαραίτητους κωδικούς για την 
αποσφράγιση των προσφορών καταχώρισαν διαδοχικά σε ειδική φόρμα του συστήματος τα 
διαπιστευτήρια τους (όνομα χρήστη και κρυφό προσωπικό κωδικό πρόσβασης), προκειμένου να 
αποσφραγισθούν οι προσφορές. 

3. Αμέσως μετά την παραπάνω διαδικασία οι προσφορές αποσφραγίσθηκαν και συγκεκριμένα 
αποσφραγίσθηκαν οι υποφάκελοι «Δικαιολογητικά συμμετοχής – Τεχνική προσφορά» και 
«Οικονομικές προσφορές» με αποτέλεσμα να είναι δυνατή πλέον η πρόσβαση στο περιεχόμενο 
τους. 

4. Μετά την αποσφράγιση των ανωτέρω φακέλων, η Επιτροπή Διαγωνισμού εξέτασε την 
προσκόμιση της εγγύησης συμμετοχής, σύμφωνα με την παράγραφο 1 του άρθρου 72 και 
διαπίστωσε ότι ο συμμετέχων υπέβαλε εγγύηση συμμετοχής, μέχρι την καταληκτική ημερομηνία 
υποβολής προσφορών και συγκεκριμένα έντυπη εγγύηση συμμετοχής προσκομίζοντας το 
πρωτότυπό της, μέχρι την ημερομηνία και ώρα αποσφράγισης του διαγωνισμού, κατά το άρθρο 
2.2.2, 2.4.2 και 3.1 της διακήρυξης.

5. Στη συνέχεια η Επιτροπή Διαγωνισμού επικοινώνησε εγγράφως με τον φορέα που φέρεται να 
έχει εκδώσει την εγγυητική επιστολή που κατέθεσε ο συμμετέχων και διαπίστωσε την εγκυρότητά 
της.

6.  Συγκεκριμένα στο διαγωνισμό υποβλήθηκε η κάτωθι προσφορά, όπως εμφανίζεται στο σύστημα 
του ΕΣΗΔΗΣ:

   Ονοματεπώνυμο Ημερομηνία 
υποβολής 

προσφοράς

Ώρα
υποβολής 

προσφοράς
1. ΖΩΑΚΟΣ,ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ,ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 11/09/2023 12:54:54

7. Μετά την ηλεκτρονική αποσφράγιση της προσφοράς, η Επιτροπή διαπίστωσε ότι η προσφορά 
είχε λάβει από το σύστημα, τον παρακάτω αναφερόμενο μοναδικό αριθμό συστήματος:

Α/Α Ονοματεπώνυμο Αριθμός συστήματος
1. ΖΩΑΚΟΣ,ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ,ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 369509

8. Σύμφωνα με το άρθρο 2.4.2 της διακήρυξης, έως την ημέρα και ώρα αποσφράγισης των 
προσφορών προσκομίζονται με ευθύνη του οικονομικού φορέα στην αναθέτουσα αρχή, σε έντυπη 
μορφή και σε κλειστό φάκελο, στον οποίο αναγράφεται ο αποστολέας και ως παραλήπτης η 
Επιτροπή Διαγωνισμού του παρόντος διαγωνισμού, τα στοιχεία της ηλεκτρονικής προσφοράς του, 
τα οποία απαιτείται να προσκομισθούν σε πρωτότυπη μορφή. Τέτοια στοιχεία και δικαιολογητικά 
ενδεικτικά είναι :
α) η πρωτότυπη εγγυητική επιστολή συμμετοχής, πλην των περιπτώσεων που αυτή εκδίδεται 
ηλεκτρονικά, άλλως η προσφορά απορρίπτεται ως απαράδεκτη,
β) αυτά που δεν υπάγονται στις διατάξεις του άρθρου 11 παρ. 2 του ν. 2690/1999, 
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γ) ιδιωτικά έγγραφα τα οποία δεν  έχουν επικυρωθεί από δικηγόρο ή δεν φέρουν θεώρηση από 
υπηρεσίες και φορείς της περίπτωσης α της παρ. 2 του άρθρου 11 του ν. 2690/1999 ή δεν 
συνοδεύονται από υπεύθυνη δήλωση για την ακρίβειά τους, καθώς και
δ) τα αλλοδαπά δημόσια έντυπα έγγραφα που φέρουν την επισημείωση της Χάγης (Apostille), ή 
προξενική θεώρηση και δεν έχουν επικυρωθεί  από δικηγόρο. 

Σε περίπτωση μη υποβολής ενός ή περισσότερων από τα ως άνω στοιχεία και δικαιολογητικά που 
υποβάλλονται σε έντυπη μορφή, πλην της πρωτότυπης εγγύησης συμμετοχής, η αναθέτουσα αρχή 
δύναται να ζητήσει τη συμπλήρωση και υποβολή τους, σύμφωνα με το άρθρο 102 του ν. 4412/2016.

Σύμφωνα με το ανωτέρω άρθρο της διακήρυξης, ο οικονομικός φορέας κατέθεσε στο πρωτόκολλο 
του Δήμου, λαμβάνοντας αριθμό πρωτοκόλλου, τον παρακάτω φάκελο, ο οποίος παραδόθηκε 
ενσφράγιστος στην Επιτροπή, κατά την έναρξη της διαδικασίας: 

Α/Α Ονοματεπώνυμο Αριθμός πρωτοκόλλου
1. ΖΩΑΚΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 98036/18-09-2023

Συνεπώς, ο αντίστοιχος ενσφράγιστος φάκελος, υποβλήθηκε εμπροθέσμως και νομοτύπως από τον 
συμμετέχων, σύμφωνα με τα οριζόμενα στη διακήρυξη. 

9. Στη συνέχεια η Επιτροπή προέβη σε έλεγχο του περιεχομένου του ηλεκτρονικού φακέλου 
«Δικαιολογητικά συμμετοχής – Τεχνική προσφορά» που είχε υποβάλει ο συμμετέχων. Ο 
διαγωνιζόμενος και τα δικαιολογητικά που υπέβαλλε, είναι τα εξής:

Α/Α Ονοματεπώνυμο Δικαιολογητικά 

1. ΖΩΑΚΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 00_Περιεχόμενα (υπο) φακ. ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΑ 
ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ-ΤΕΧΝΙΚΗ ΠΡΟΣΦΟΡΑ_signed
01_2.4.3.1.β_2.2.2_Εγγύηση Συμμετοχής
02_2.4.3.1.α_ΕΕΕΣ
08_2.4.3.2_Έντυπο Τεχνικής Προσφοράς
09_2.4.3.2_Υπ. Δήλωση (όροι_απαιτήσεις)
11_2.4.5_Υπ. Δήλωση (χρόνος ισχύος προσφοράς)
12_Τεχνική Προσφορά Φόρμα ΕΣΗΔΗΣ_signed

Από τον έλεγχο των δικαιολογητικών προέκυψε ότι ο ΖΩΑΚΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ υπέβαλε πλήρη τα 
«Δικαιολογητικά Συμμετοχής- Τεχνική Προσφορά».

10. Ακολούθως, η Επιτροπή αποσφράγισε τον φάκελο που κατατέθηκε στο πρωτόκολλο της 
υπηρεσίας, μονογράφησαν δε και σφραγίστηκαν από την Επιτροπή όλα τα δικαιολογητικά που 
υποβλήθηκαν, ανά φύλλο.

Τα δικαιολογητικά που υπέβαλε ο διαγωνιζόμενος με ενσφράγιστο φάκελο και εξετάστηκαν, είναι 
τα προαναφερθέντα, τα οποία είναι πλήρη. 

Η επιτροπή λαμβάνοντας υπόψη:

1. την υπ’ αριθ. 90535/2023 Διακήρυξη του Δημάρχου 
2. την υποβληθείσα προσφορά
3. τις διατάξεις του Ν.4412/2016
4. την υπ’ αριθ. 78546/2023 απόφαση ανάληψης πολυετούς υποχρέωσης



Συνεδρίαση :  34/2023 Παρασκευή  27 / 10 / 2023 ΑΠΟΦΑΣΗ   427/2023

Διανομή μέσω 'ΙΡΙΔΑ' με UID: 6540f733ec7923460a847e6b στις 01/11/23 12:39
Πρακτικά Οικονομικής Επιτροπής 5

5. τη βεβαίωση του Προϊσταμένου της Οικονομικής Υπηρεσίας, επί της ανωτέρω απόφασης 
ανάληψης πολυετούς υποχρέωσης, για την ύπαρξη διαθέσιμου ποσού, τη συνδρομή των 
προϋποθέσεων της παρ 1α του άρθρου 4 του ΠΔ 80/2016 και τη δέσμευση στα οικείο Μητρώο 
Δεσμεύσεων της αντίστοιχης πίστωσης με α/α 1381/2023.

προτείνει προς τη Οικονομική επιτροπή:

Την αποδοχή της προσφοράς που υπέβαλε ο κατωτέρω διαγωνιζόμενος, καθώς είναι σύμφωνη με 
τους όρους της διακήρυξης και τις τεχνικές προδιαγραφές, όπως προκύπτει από όσα αναφέρθηκαν 
παραπάνω στο παρόν πρακτικό:

Α/Α Ονοματεπώνυμο Αριθμός συστήματος
1. ΖΩΑΚΟΣ,ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ,ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 369509

Για διαπίστωση των άνω, συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, το οποίο αφού αναγνώσθηκε και 
βεβαιώθηκε, υπογράφεται.

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ

1) Φράγκος Βασίλειος         2) Πουλοπούλου Μαρία      3) Καλογεράς Αθανάσιος

2ο ΠΡΑΚΤΙΚΟ
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΑΣ

Στην Καλαμάτα σήμερα 20 Σεπτεμβρίου 2023, ημέρα Τετάρτη και ώρα 10:40 π.μ. συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση στο Δημαρχείο Καλαμάτας, Αθηνών 99, Τ.Κ. 24134, η επιτροπή διενέργειας 
διαγωνισμού του άρθρου 221 παρ.1 του Ν.4412/2016, η οποία συγκροτήθηκε με την υπ’ αριθμόν 
354/2023 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής προκειμένου, σε συνέχεια του 1ου Πρακτικού 
«Δικαιολογητικών συμμετοχής- Τεχνικής προσφοράς», να προβεί  στην αξιολόγηση  των 
οικονομικών προσφορών που κατατέθηκαν στο πλαίσιο διενέργειας του ανοικτού ηλεκτρονικού 
διαγωνισμού για την υπηρεσία «Υπηρεσίες ηχητικών-φωτιστικών και χειρισμού αυτών, για την 
κάλυψη των πολιτιστικών εκδηλώσεων έτους 2024» με αριθμό Διακήρυξης 90535/2023, η οποία 
έλαβε τον υπ΄  αριθ. 217167  αριθμό  συστήματος  ΕΣΗΔΗΣ,  δημοσιεύθηκε νομίμως  και 
αναρτήθηκε στο Κεντρικό Ηλεκτρονικό Μητρώο Δημοσίων Συμβάσεων, λαμβάνοντας ΑΔΑΜ 
23PROC013307648.

Στη συνεδρίαση της επιτροπής ήταν παρόντες:

1) Φράγκος Βασίλειος
2) Πουλοπούλου Μαρία
3) Καλογεράς Αθανάσιος

1. Η Επιτροπή θα προχωρήσει στην αξιολόγηση της οικονομικής προσφοράς του προσφέροντα, του 
οποίου τα δικαιολογητικά συμμετοχής και η τεχνική προσφορά κρίθηκαν αποδεκτά.

2. Η υποβληθείσα οικονομική προσφορά παρουσιάζεται στον παρακάτω πίνακα, όπως ελήφθη από 
την πλατφόρμα του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ):



Συνεδρίαση :  34/2023 Παρασκευή  27 / 10 / 2023 ΑΠΟΦΑΣΗ   427/2023

Διανομή μέσω 'ΙΡΙΔΑ' με UID: 6540f733ec7923460a847e6b στις 01/11/23 12:39
Πρακτικά Οικονομικής Επιτροπής 6

Η υποβληθείσα οικονομική προσφορά κρίνεται αποδεκτή, καθώς είναι σύμφωνη με τους όρους της 
διακήρυξης. 
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Η επιτροπή λαμβάνοντας υπόψη:

1. την υπ’ αριθ. 90535/2023 Διακήρυξη του Δημάρχου 
2. τις υποβληθείσες προσφορές
3. τις διατάξεις του Ν.4412/2016
4. το υπ΄αριθ. 1ο πρακτικό αποσφράγισης και αξιολόγησης των δικαιολογητικών συμμετοχής- 
τεχνικής προσφοράς 
5. την υπ’ αριθ. 78546/2023 απόφαση ανάληψης πολυετούς υποχρέωσης
6. τη βεβαίωση του Προϊσταμένου της Οικονομικής Υπηρεσίας, επί της ανωτέρω απόφασης 
ανάληψης πολυετούς υποχρέωσης, για την ύπαρξη διαθέσιμου ποσού, τη συνδρομή των 
προϋποθέσεων της παρ 1α του άρθρου 4 του ΠΔ 80/2016 και τη δέσμευση στα οικείο Μητρώο 
Δεσμεύσεων της αντίστοιχης πίστωσης με α/α 1381/2023.

προτείνει προς τη Οικονομική επιτροπή:

Την ανάδειξη του ΖΩΑΚΟΥ ΣΤΥΛΙΑΝΟΥ ως προσωρινού αναδόχου της υπηρεσίας «Υπηρεσίες 
ηχητικών-φωτιστικών και χειρισμού αυτών, για την κάλυψη των πολιτιστικών εκδηλώσεων έτους 
2024» γιατί η προσφορά του είναι πλήρης, σύμφωνη με τους όρους της διακήρυξης και τις τεχνικές 
προδιαγραφές. 

Για διαπίστωση των άνω, συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, το οποίο αφού αναγνώσθηκε και 
βεβαιώθηκε, υπογράφεται.

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ

1) Φράγκος Βασίλειος         2) Πουλοπούλου Μαρία      3) Καλογεράς Αθανάσιος

Επί του θέματος διεξάγεται διαλογική συζήτηση ως εξής:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Κανάκη.

Ναι, όπως και τα προηγούμενα χρόνια, αν δεν κάνω λάθος, παρατηρούμε ότι έχουμε 
μόνο μία προσφορά. Σωστά; Αν δεν κάνω λάθος. Τώρα εμένα με προβληματίζει λίγο 

για ποιο λόγο συμβαίνει αυτό το γεγονός, δηλαδή δεν ξέρω δεν υπάρχει κάποιος άλλος πιθανότατα 
επαγγελματίας που θέλει να καταθέσει μια προσφορά; Τι ακριβώς γίνεται εδώ πέρα (;), δεν μπορώ 
να καταλάβω, και μάλιστα προσπαθώ να δω λίγο την προσφορά, να διαβάσω εδώ.  

ΦΩΝΗ: Κοινοπραξία έχουν κάνει.

Εντάξει, το ξέρω ότι έχουν κάνει Κοινοπραξία, αλλά είναι μια άτυπη Κοινοπραξία 
από ό,τι καταλαβαίνουμε και εντάξει, δεν ξέρω τώρα κατά πόσο…, μήπως θα ’πρεπε 

να γίνει με έναν άλλο τρόπο, σε ένα άλλο πλαίσιο αυτή η Κοινοπραξία για να είναι και για μας πιο 
εύκολο; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε, για να σας προλάβω…

ΚΑΝΑΚΗΣ: Και να σας πω κάτι; Κακώς λέμε τώρα στο μικρόφωνο τέτοια πράγματα, εντάξει;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να σας προλάβω γιατί εδώ πέρα είναι πρακτικά δημοσιότητας.

ΚΑΝΑΚΗΣ: 

ΚΑΝΑΚΗΣ: 
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Ναι, όχι, κακώς τα αναφέρουμε. Εγώ δεν ξέρω αν έχει γίνει Κοινοπραξία, εγώ όπως 
είπα απ’ την αρχή σχολίασα το ό,τι βλέπω ένα όνομα εδώ να δίνει προσφορά και 

διερωτήθηκα: δεν υπάρχει κάποιος άλλος που να δώσει προσφορά; Εντάξει; Ευχαριστώ.

Να δώσω μια απάντηση και μετά θα το κλείσω. Να δώσω μια απάντηση. Από την 
εισαγωγή του θέματος στην Επιτροπή μας λέμε: ¨Επί των 1ου και 2ου πρακτικών 

της επιτροπής διεξαγωγής ανοικτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού¨, δηλαδή που έχει τηρηθεί απόλυτα 
η νομιμότητα και η -πώς να το πω;- η δημοσιότητα που προβλέπει ένας ανοιχτός ηλεκτρονικός 
διαγωνισμός.

ΚΑΝΑΚΗΣ: Ναι, δεν είπε κανένας… 

Έχουν τηρηθεί αυτά. Από κει και πέρα, το πώς κάποιος προσεγγίζει και ποια είναι 
τα στάνταρ στα οικονομικά ή τα μεγέθη του  να μετακινηθεί από κάπου αλλού ή να 

μπει σε μία διαδικασία διαγωνισμού, το κρίνουν …  

…….  (συζήτηση εκτός μικροφώνου)

Μπορεί η μελέτη μας να είναι τόσο σφιχτή οικονομικά που δεν συμφέρει κανέναν 
αν δεν υπάρχει στην τοπική οικονομική, στην αγορά την τοπική από κάποια άλλη 

περιοχή για να έρθει εδώ. Τι να σου πω; Δεν υπάρχει άλλη εξήγηση. Δεν μπορώ να πω κάτι 
διαφορετικό.

ΦΩΝΗ: Πόσο είναι, κ. Πρόεδρε, η προσφορά  …… (δεν ακούγεται) 

……. (συζήτηση εκτός μικροφώνου)

ΦΑΒΑΣ: Γιώργο, δεν θες να ακούσεις τις αλήθειες;

Όχι, δεν θέλω να ακούσω ότι είμαστε μια παρέα. Εδώ είμαστε θεσμικά και 
τοποθετούμαστε θεσμικά. Αυτό που αναφέρεις, Γιώργο, φίλτατε, σημαίνει μια 

παρέα. Και καλά οι άνθρωποι που βιοπορίζονται μέσα από αυτή τη δουλειά τους, τους σέβομαι και 
τους εκτιμώ και μακάρι να μπορούνε να παίρνουνε και χρήματα από τον Δήμο, αλλά όταν αυτά 
έρχονται από την πλειοψηφία, τα λέτε εσείς που διαχειρίζεστε μεταξύ τους αυτά, δεν υπάρχει ένα 
αλισβερίσι;

ΦΑΒΑΣ: Όχι.

Εε πώς δεν υπάρχει; Ποιος μας βεβαιώνει γι’ αυτό; Ποιος μας διαβεβαιώνει; Πέρα 
από το ήθος που εσύ έχεις στην κοινωνία, τι άλλο με διαβεβαιώνει;

Θες να μιλήσω από μικροφώνου; Λοιπόν, κύριε συνάδελφε, σας απαντώ το εξής: εμείς 
κάνουμε ανοιχτό ηλεκτρονικό διαγωνισμό, σωστά; Άρα μπορούν να έρθουν οι 

οποιοιδήποτε και οποιοσδήποτε από οπουδήποτε να καταθέσει προσφορά.
Εγώ σας εξήγησα προηγουμένως…

……. (συζήτηση εκτός μικροφώνου)

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: Ο Δήμος φέρνει ακέραια την ευθύνη γιατί γνωρίζει αυτό που γίνεται.

ΦΑΒΑΣ: Και;

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: Και να βρει λύση θεσμική.

ΦΑΒΑΣ: Δεν υπάρχει λύση θεσμική. 

ΚΑΝΑΚΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: 

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 
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Γιατί δεν έχω καμία εμπιστοσύνη στην πλειοψηφία όταν διαχειρίζεται με τέτοιο 
παρεΐστικο τρόπο αυτά τα θέματα. 

Ευχαριστώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η συζήτηση…

Όχι, γιατί άφησε αιχμές ότι λειτουργούμε παρεΐστικα.
Εδώ, κύριε συνάδελφε, δεν λειτουργούμε παρεΐστικα, ακολουθούμε το Δημόσιο 

Λογιστικό και τους κανόνες του Ελληνικού Δικαίου. Ο κύριος συνάδελφος μ’ αυτά που λέει να 
τα… σας παρακαλώ πολύ να τα βάλει κάπου αλλού. Ο Δήμος…

Εντάξει, είναι απρεπές, Γιώργο. Γιώργο είναι απρεπές τώρα αυτό που είπες: να τα 
βάλει κάπου αλλού τώρα…

ΦΑΒΑΣ: Όχι, να το βάλει κάπου αλλού, όχι εδώ πέρα.

Είναι απρεπές, εντάξει, τέλος πάντων, είναι λίγο απρεπής έκφραση. Μισό λεπτάκι 
για να βάλουμε λίγο μια τάξη. 

Λοιπόν, η όλη συζήτηση είναι…

ΦΑΒΑΣ: Δεν υπονοώ κάτι κακό, ούτε κάτι βρώμικο.

Κύριε Φάβα, κ. Φάβα, ολοκληρώσατε. Επειδή είπαμε να μείνουμε σε μια συζήτηση 
δημόσια, εκ των προτέρων προσπάθησα να μην ειπωθούν πράγματα τα οποία δεν 

είναι για τον δημόσιο λόγο, έχουμε έναν διαγωνισμό, έχουμε μία μελέτη. Δημόσιο διαγωνισμό, 
ηλεκτρονικό, που δεν προκύπτει ούτε επαφή των διαγωνιζομένων, ούτε βλέπονται, ηλεκτρονικά 
τοποθετούνται. 

ΚΑΝΑΚΗΣ: Ναι. Ναι. Κύριε Πρόεδρε, να μείνουμε σε αυτό…

Έρχονται λοιπόν και λένε ότι: εμείς κύριοι σας δίνουμε αυτά. Γιατί δεν έρχονται 
άλλοι; 

Να σας πω; Να σας πω την προσέγγισή μου;

ΚΑΝΑΚΗΣ: Ναι.

Γιατί δεν έρχονται άλλοι, γιατί δεν δίνουν προσφορά, και αυτό εννοούσα τόση ώρα, 
ικανοποιώντας το αίτημα του κ. Σωφρονά να δούμε ποια  είναι η τιμή της μελέτης. 

Η τιμή της μελέτης είναι περίπου στο ίδιο ποσό, μια μικρή διαφορά υπάρχει. Στο ίδιο ποσό που 
έχει προκηρυχθεί ο διαγωνισμός. 
Γιατί συμβαίνει αυτό; Η πρώτη προσέγγιση και αυτό να το δούμε και ιστορικά από τις 
προηγούμενες συνεδριάσεις αντίστοιχες, δεν λέω την περσινή, από την προπέρσινη και 2-3 χρόνια 
πίσω, είναι ότι για όλες αυτές τις εκδηλώσεις, μάλλον και για εκδηλώσεις που αυξάνονται χρόνο με 
τον χρόνο τα ποσά πέφτουν, γιατί προκύπτει από τη μελέτη ότι πιέζονται πάρα πολύ και πιθανόν 
δεν είναι θελκτικό για κάποιους επιχειρηματίες του χώρου να μπουν στη διαδικασία αυτή.
Αυτό λοιπόν που ερχόμαστε σήμερα εδώ να αποφασίσουμε είναι ότι η Επιτροπή του Διαγωνισμού, 
την οποία εμείς ορίσαμε από δω ως μέλη της Οικονομικής Επιτροπής, μάλλον του Δημοτικό 
Συμβουλίου... Κύριε Ειδικέ; 

ΓΡΑΜΜΑΤΑΕΣ:   Όχι, εδώ. 

Εδώ, η Οικονομική μας Επιτροπή διεξήγαγε αυτό τον διαγωνισμό σύμφωνα με τη 
διαδικασία και τους νόμους και μας φέρνει εδώ ένα αποτέλεσμα, εμείς λοιπόν σ’ 

αυτό το αποτέλεσμα έχουμε κληθεί να αποφασίσουμε  και η πλειοψηφία το εισηγείται, εισηγείται το 

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΚΑΝΑΚΗΣ: 

ΚΑΝΑΚΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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πρακτικό της Επιτροπής και μπαίνουμε σε διαλογική συζήτηση. Εσείς κάνετε την κριτική σας, αλλά 
να μην αφήνουμε υπόνοιες και σκιές για ένα θέμα το οποίο δεν δίνει τέτοιες δυνατότητες, είναι 
ξεκάθαρα τα πράγματα, έτσι;

……. (συζήτηση εκτός μικροφώνου)

 Τώρα με ανοιχτό το μικρόφωνο, εγώ θα κλείσω λέγοντας τα εξής: μιας και 
συζητάμε μόνο τη συγκεκριμένη προσφορά η οποία είναι σύννομη προφανώς, δεν 

έθιξε κανένας θέματα νομιμότητας κτλ., εγώ, λοιπόν, θεωρώ, εκπροσωπώντας την παράταξή μας, 
θεωρώ ότι ενδεχομένως ο Δήμος θα μπορούσε τις ίδιες εργασίες να τους   τις παρέχουν με λιγότερα 
χρήματα. Εάν λοιπόν ήμουνα Αντιδήμαρχος, δεν ξέρω τι, επειδή επανειλημμένως επί 4 χρόνια 
δίνεται η ίδια προσφορά από έναν, δεν αναφέρω λέξη Κοινοπραξία, δεν γίνονται αυτά, θεωρώ ότι 
δεν γίνονται, επίσημα θεωρώ ότι δεν γίνονται, επειδή όμως πάντα καταθέτει ένας, εγώ αν ήμουνα 
Αντιδήμαρχος για το συμφέρον του Δήμου, το οικονομικό συμφέρον του Δήμου, θα έπαιρνα κάποια 
τηλέφωνα, σε κάποιους άλλους Νομούς, σε κάποιες άλλες πόλεις και θα συζητούσα με κάποιους 
επαγγελματίες σε αυτό το θέμα  και αν μπορούσανε, αν γινόταν να δώσουμε μία μικρότερη 
προσφορά θα την επέλεγα, επειδή προέχει προφανώς το συμφέρον του Δήμου. 
Άρα βλέποντας μόνο στην εισήγηση αυτή την προσφορά που δεν έχει καθόλου έκπτωση, εγώ 
προσωπικά θεωρώ ότι είναι μη συμφέρουσα για τον Δήμο, χωρίς να αναφέρουμε τίποτα γιατί 
γίνεται, τι, πώς και τι, βλέποντας μόνο αυτό και ψηφίζω ΑΡΝΗΤΙΚΑ, διότι θεωρώ ότι ο Δήμος απ’ 
αυτή την ιστορία χάνει χρήματα. 
Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτή λοιπόν είναι μια πολιτική τοποθέτηση. 

ΚΑΝΑΚΗΣ: Άμα το θέσουμε έτσι. 

Πολύ καλά κάνατε απ’ την πλευρά σας. Και εγώ λοιπόν σας είπα και θα σας 
επαναλάβω στο τέλος όταν κλείσουμε το θέμα. 

Κύριε Σωφρονά, ορίστε. 

Λοιπόν, εγώ θέλω να κάνω μια ερώτηση πριν τοποθετηθώ. Πώς δικαιολογείτε, κ. 
Πρόεδρε, για εκδηλώσεις μιας ημέρας 16.430 και για όλο το Πολιτιστικό 

Καλοκαίρι 32.612; Σας προκαλεί και σας εντύπωση ή μόνο εμένα; Αν είναι μικρά… που έχω εγώ, 
έτσι τα είδα. 

……. (συζήτηση εκτός μικροφώνου)

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: Αν είναι ……… (δεν ακούγεται) τα νούμερα που έχω εγώ, έτσι τα είδα.

Προφανώς η μελέτη περιγράφει την πραγματικότητα. Είναι η αναπαράσταση που 
εκεί … 

ΔΡΟΥΓΑΣ: Είναι διαφορετικά.

Οπωσδήποτε έχει κόστη των ηχητικών, προφανώς θα είναι μέσα και η μετάδοση. 
Δηλαδή περιέχει … 

ΔΡΟΥΓΑΣ Μέχρι την Υπαπαντή και μέχρι ….

ΦΑΒΑΣ: Και είναι και η παρέλαση.  

ΔΡΟΥΓΑΣ: Είναι και η παρέλαση.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προφανώς αυτά έχουν υπολογιστεί. 

ΚΑΝΑΚΗΣ:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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ΦΑΒΑΣ: Γιατί στήνονται ηχητικά από την Υπαπαντή μέχρι σχεδόν τέρμα Αριστομένους. 

ΔΡΟΥΓΑΣ: Μέχρι τη Νέδοντος, μέχρι την Αρτέμιδος κτλ. 

Καλά, όλα αυτά, κ. Δρούγα, επειδή είστε και στο Πολιτιστικό Καλοκαίρι, γιατί 
φέτος γίνανε πάρα πολλές εκδηλώσεις στο Πολιτιστικό Καλοκαίρι, που 

υπερβαίνουν, κατά την προσωπική μου ταπεινή γνώμη, την εκδήλωση της 23ης Μαρτίου, γι’ αυτό 
και η ερώτησή μου. 

…….. (δεν ακούγεται εκτός μικροφώνου)

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: Εντάξει, δε … απαντήσατε, με τον τρόπο σας. 

ΔΡΟΥΓΑΣ: Δεν υπάρχει μέτρο σύγκρισης.

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: Δηλαδή, τι εννοείτε; 

Δεν είναι το ίδιο αυτό το πράγμα, όταν έχεις 50 ηχεία να βάλεις σε μια εκδήλωση 
και στην άλλη 23. 

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: Μάλιστα, ωαρία. 

 Επειδή για τους πρακτικογράφους υπάρχει πρόβλημα στο να καταφέρουν να 
γράψουν πρακτικά και να θέσουν στο αρχείο για όλους εμάς και τους επόμενους 

αυτοδιοικητικούς, καλό είναι να απαντάμε στα μικρόφωνα, γιατί γίνεται μια ερώτηση και απάντηση 
δεν υπάρχει. 

Λέω δεν υπάρχει μέτρο σύγκρισης, αυτό είπαμε, ότι η μία εκδήλωση με τις υπόλοιπες 
του Πολιτιστικού Καλοκαιριού έχουν να κάνουν με την πληθώρα των ηχητικών που 

απαιτούνται για τη συγκεκριμένη εκδήλωση. Η 23η Μαρτίου… 

ΦΑΒΑΣ: Καλωδιώσεων κτλ. 

ΔΡΟΥΓΑΣ: Βεβαίως. Δεν έχει καμία σχέση το ένα με το άλλο. 

Το Καρναβάλι που είναι από πάνω από την…, λέω και εκείνο είναι ένα μέγεθος 
διαφορετικό. 

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: Να τοποθετηθώ; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, κ. Σωφρονά. 

Λοιπόν, εγώ θέλω να πω ότι σε προσωπικό επίπεδο δεν κατηγόρησα κανέναν. 
Αναφέρθηκα σε πολύ συγκεκριμένα πράγματα που είπε θεσμικός παράγοντας της 

πλειοψηφίας. Ζήτησε βέβαια να είναι off the record. Αυτό το off the record σε μία συνεδρίαση 
μιας θεσμικής επιτροπής αποτελεί προσβολή αυτοδιοικητική στους ανθρώπους της αντιπολίτευσης. 
Εμείς δεν θέλουμε να ακούμε μέσα στις αίθουσες που λειτουργούμε θεσμικά τι γίνεται στην παρέα 
σας και πώς εσείς γνωρίζετε και κάνετε όλα αυτά. Ένα είναι αυτό. 
Άρα δεν κατηγόρησα κανέναν, από μόνοι τους κάποιοι άνθρωποι που τρέχει η γλώσσα τους πολύ 
είπαν αυτά τα πράγματα που δεν έπρεπε να ειπωθούν σε ένα θεσμικό όργανο, γιατί δεν είναι 
δημοσιοποιήσιμα. Και εγώ το έχω ακούσει αυτό και αν με ρωτήσει ένας πολίτης αύριο: κ. 
Σωφρονά, τα άκουσες αυτά (;), θα αναγκαστώ να πω: όχι. Τα καταλαβαίνετε, κ. Πρόεδρε, με 
κατανοείτε. Ένα αυτό. 
Δεύτερον: απέραντο σεβασμό στους ανθρώπους που βιοπορίζονται μέσα από την οποιαδήποτε 
δουλειά τους και με οποιαδήποτε δουλειά που έχει σχέση με τον Δήμο και με τις παροχές που 

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: 

ΔΡΟΥΓΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

ΔΡΟΥΓΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: 
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μπορεί να τους δώσει ο Δήμος, αλλά θα πρέπει να βρούμε έναν τρόπο θεσμικό, κ. Πρόεδρε. Δεν 
ξέρω πώς θα το κάνετε, μάλλον δεν είστε διατεθειμένοι να το κάνετε, γιατί θα υπάρχει ένας τρόπος, 
τουλάχιστον πιο νομιμοφανής ή πιο ηθικοφανής. Ψάξτε τον να τον βρείτε και θα τον βρείτε. Δεν 
μπορεί να είναι μόνο ένας ο μειοδότης, σε απλά πράγματα που εσείς είπατε ότι είναι 6 στην πόλη. 
Δεν ξέρω αν χάνει λεφτά ο Δήμος και δεν ξέρω πόσο τα υπερασπίζεστε, εγώ είμαι σίγουρος ότι 
διαχειρίζεστε οικονομικά και με μέλημα το συμφέρον του Δήμου όλα τα πράγματα, αλλά δεν είναι 
δυνατόν να υπάρχει σε τέτοιου είδους εκδήλωση ενδιαφέροντος ένας μειοδότης. 
Η αλήθεια φάνηκε, φάνηκε off the record, λυπάμαι που φάνηκε, λυπάμαι που γίνεται και να σας 
διαβεβαιώσω, κ. Πρόεδρε, ότι δεν θα το καταγγείλουμε αυτό. Ευχαριστώ πολύ. 

Δεν υπάρχει κανένα προσωπικό, κύριε συνάδελφε. Κανένα προσωπικό. 
Η συζήτηση ολοκληρώνεται μετά απ’ αυτό που θα πω εγώ. Λοιπόν… 

Κύριε συνάδελφε, σας παρακαλώ πάρα πολύ, δεν τρέχει κανενός η γλώσσα, σας 
παρακαλώ πολύ! Σας παρακαλώ. Θίγομαι προσωπικά απ’ αυτά τα οποία ανέφερε ο κ. 

Σωφρονάς και θα θέλω, σας παρακαλώ, 30 δευτερόλεπτα να τοποθετηθώ και εγώ κοσμιότατα 
απέναντι σ’ αυτά τα οποία είπε. Σας ζητώ παρακλητικά να με αφήσετε 30 δευτερόλεπτα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντός ή εκτός μικροφώνου; 

ΦΑΒΑΣ: Εντός μικροφώνου. Δεν έχω πρόβλημα. Δεν έχω πρόβλημα. 

Κάναμε μία συζήτηση, ζητήσατε να γίνει εκτός μικροφώνου. Ενοχλήθηκε ο κ. 
Σωφρονάς. Εντάξει. 

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: Ε  όταν λέγονται πράγματα… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ δεν θα κρίνω… 

……. (συζήτηση εκτός μικροφώνου)

Κύριοι συνάδελφοι, είπα επί προσωπικού, τι δεν καταλαβαίνετε εσείς απ’ αυτό που λέω; 

Επί προσωπικού. Να μην ανοίξουμε νέο κύκλο, κύριε συνάδελφε και να μην αποβεί 
εις βάρος της Επιτροπής.

ΦΑΒΑΣ: Όχι. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η Επιτροπή δεν είστε εσείς μόνο ούτε ο κ. Σωφρονάς μόνο … 

ΦΑΒΑΣ: Φυσικά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: … είναι και άλλοι συνάδελφοι εδώ. Ορίστε, λοιπόν. Στα πλαίσια της κοσμιότητας. 

Στο πλαίσιο, λοιπόν, της κοσμιότητας και εγώ, αυτό το οποίο έχω να απαντήσω, ποτέ 
δεν έκρινα ή κατέκρινα με τέτοια είδους λόγια, όπως ο κ. Σωφρονάς, κανένα 

συνάδελφο, ούτε ότι τρέχει η γλώσσα του – ούτε ότι δεν τρέχει, ούτε αν ξέρει να κάνει τη δουλειά 
του – ούτε αν δεν ξέρει να κάνει τη δουλειά του, ούτε αν γνωρίζει τι γίνεται πραγματικά στην 
αγορά – ούτε αν δεν γνωρίζει, αυτό το οποίο μπορώ να πω είναι ότι παρόλο που γνωρίζουμε τι 
γίνεται στην αγορά κάποιοι το εκμεταλλεύονται για να κάνουν μικροπολιτική στα όργανα του 
Δήμου. Ευχαριστώ. 

……. (συζήτηση εκτός μικροφώνου)

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Ολοκληρώθηκε η συζήτηση, κλείνω με δυο κουβέντες:  και ο Νόμος εφαρμόζεται στο ακέραιο και 
μέσα στους ηθικούς κανόνες λειτουργεί ο Δήμος και η Οικονομική μας Επιτροπή. 

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: Και όσα ακούστηκαν δεν ισχύουν. 

……. (συζήτηση εκτός μικροφώνου)

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψηφοφορία. 

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: ΚΑΤΑ

ΚΑΤΑ. 

Λοιπόν, ΚΑΤΑ. 
Κατά πλειοψηφία.

Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη της τα προαναφερόμενα, καθώς επίσης και τις διατάξεις των άρθρων 72 & 75 του Ν. 
3852/2010 όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν, μειοψηφούντων των κ.κ. Κανάκη και 
Σωφρονά οι οποίοι τάσσονται ΚΑΤΑ, κατά πλειοψηφία,

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     

Εγκρίνει  τα  1ο  και  2ο πρακτικά της επιτροπής διενέργειας ανοιχτού ηλεκτρονικού 
διαγωνισμού για «Υπηρεσίες ηχητικών – φωτιστικών και χειρισμού αυτών, για την 
κάλυψη των πολιτιστικών εκδηλώσεων έτους 2024», τα οποία αναλυτικά 
καταχωρούνται στο ιστορικό της απόφασης αυτής και σύμφωνα με όσα 
αναφέρονται σε αυτά αναδεικνύει προσωρινό ανάδοχο τον ΖΩΑΚΟ ΣΤΥΛΙΑΝΟ του 
ΔΗΜ. με οικονομική προσφορά 244.555,72 € με Φ.Π.Α., γιατί η προσφορά του 
είναι πλήρης, σύμφωνη με τους όρους της διακήρυξης και τις τεχνικές 
προδιαγραφές.   

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Μαρινάκης Σαράντος 1. Δρούγας Παντελής

2. Ζαφειρόπουλος Ιωάννης

3. Κανάκης Βασίλειος

4. Σκοπετέας Αναστάσιος

5. Σωφρονάς Γεώργιος

6. Φάβας Γεώργιος

ΚΑΝΑΚΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΣΑΡΑΝΤΟΣ ΧΑΡ. ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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